

【第一教學大樓】

第一教學大樓建於民國91年10月22日，工程造價336,370,000元，總樓地板面積308,816.07平方公尺〈約93,416.86坪〉，地下2層，地上12層，由鄭州楠建築師事務所設計，德寶營造股份有限公司承作，於民國91年12月15日完工啟用，合計總樓地板面積33,910.97平方公尺〈約10,258.07坪〉，建築高度49.8公尺，共有客梯3台，地下1樓演藝廳、教室，1~2樓做為教室使用，3~12樓做為研究實驗室使用。

【First Teaching Building】

Construction on the First Teaching Building began on October 22, 2002 at a cost of NT\$336,370,000. Having a floor area of 308,816.07 square meters, it has two basement floors in addition to twelve floors above ground. Designed by Zhou-Nan Zheng Architects & Engineers and built by Der Pao Construction CO., LTD., the First Teaching Building was completed on December 15, 2002. The building is 49.8 meters tall and has three passenger elevators. The first basement level contains Performing center and classrooms; the first and second floors contain classrooms; and the third to twelfth floors contain laboratories.